
Referat skolebestyrelsesmøde 17-11-2022  
 
 
Til stede: Jesper, Julie, Jurgita, Karina, Saira, Tülay, Bjørn, Nieller og Lotte 
 
Elevrådsrepræsentant: Rayaan 8. årgang 
 
Afbud/fraværende: Enes, Maria 7. årgang 
 
Referent: LR 
 
Spørgetid:   
 
353. Lukketid i SFO 
Skolerne på tværs anbefaler, at den halve time SFO-tiden skal reduceres med, 
bliver om fredagen, så lukketiden på Damagerskolen bliver klokken 16.00. 
 
Skolebestyrelsen følger anbefalingen og lukketiden bliver klokken 16.00 om 
fredagen 
 
354. Ordensregler 
BK og EK arbejder videre med en sammenskrivning. 

355. Budgetopfølgning 
Budgetopfølgninger oktober 2022 har et underskud på ca. 1,2 mio. kr.  

Underskuddet skyldes inklusionsmidlerne, her har vi et underskud på 1,6 mio. 
kr.  
Der er en proces i gang omkring hele inklusions-/specialområdet og 
tildelingsmodellen.  

Almen skolen+SFO har tilsammen overskud på godt 350000 kr., så det er 
alene inklusionsøkonomien der genererer skolens underskud.  
 
Vi forventer ikke at vikarkontoen kan holdes indenfor budgettet, så der vil de 
sidste to måneder nok komme et øget underskud, men forsat forventes et 
overskud på almen+SFO. 

356. Principper: elevansvar, forældreansvar og medarbejderansvar, bilag 
Revidering/tilføjelser. BK renskriver og sender rundt til godkendelse. 

357. Feriekalender 
Kalenderen for skoleåret 2023/2024 er godkendt. 

358. Nyt fra   
• Formanden:  
Kontaktforældremøde den 10. november– ked af hele bestyrelsen ikke 
deltog. 
De fleste forældre havde en god oplevelse med forældredagen den 
30.september. Vikarer havde været gode til at komme og hjælpe.  



 
Forældremøder og strukturen, ønsker mere tid i egne klasser. 
Efterspørger kontaktforældrefolderen. 
 
Skolerådsmøde – drøftet den nye børne- og ungepolitik. Når vi skal spare så 
meget, hvad er det så skolerne ikke skal lave? Drøftelse omkring inklusions 
økonomi. 
 
Antal forældrerepræsentanter i bestyrelsen skal være enten 5 eller 7.  

  
• Ledelsen:  
Vi har to kommende barselsvikariatet i januar og marts 
Vi har stillingsopslag ude på den ene og der er interesse for stillingen 

  
• Medarbejderne:   
Det var en god oplevelse at være på pædagogisk weekend. Glad for det 
kunne lade sig gøre, trods skolens økonomi. 
 
Der har været grøn uge og terminsprøver. Indkøbsstop har i forbindelse 
med grøn uge være svært. 

  
• Eleverne:   
Terminsprøverne gik godt. Det var ok at prøve alle de skriftlige prøver. 
Oplever kulturen er blevet bedre i afd. C 
 
• Andre:   
Jurgita har været til skole og forældre landsmøde. Jurgita laver referat fra 
landsmødet. Jurgita var den eneste repræsentant fra Greve Kommune 
Jurgita har hæfter og håndbogen med fra skole og forældre. Ekstra 
eksemplar ligger i skolebestyrelsens dueslag på skolens kontor 
 

 
 
359. Diætliste  
 
360. Punkter til kommende møder:  
 
 Principper,  
 
 Antimobbestrategi 


